



燃點自己,照亮別人! 以生命影響生命 是粉紅天使的任務!

服務宗旨 - 以過來人身份,透過分享、

陪伴、聆聽支援乳癌病友。

服務對象 - 需要接受治療的乳癌病友。

粉紅熱線:3618 8330

少於5天要視乎義工安排

















陪診及陪伴

乳癌康復者以過來人經驗陪伴及支援患者,減低 他們的恐懼和憂慮



粉紅WhatsApp群組 5479 0827

以病人為中心的貼身支援群組,透過分享互相支持 及鼓勵傳送下能量



粉紅熱線 3618 8330

诱過電話, 聆聽及關懷病友, 協助病友解決疑難



粉紅聊天室

為0-3期乳癌病友而設的紓壓小天地。透過聆聽及 分享心路歷程,幫助病友梳理負面情緒,積極面對 治療



加油聊天室

專為4期及復發乳癌病友而設的紓壓小天地。由社工 帶領,鼓勵病友化解鬱結,勇敢面對困難



粉紅學苑

定期舉辦關顧身、心、社、靈的復康療癒綜合活動 及乳癌講座



一對一專業輔導

貼心照顧病友的需要



淋巴水腫服務 為病友量度淋巴水腫 以預防及紓緩



粉紅醫道

為病友提供免費醫療諮詢





乳癌組織腦盟

香港註冊的非牟利慈善團體,以支援乳癌患者、推廣乳 健教育及指導如何防範乳癌為宗旨。

「粉紅天使」是由一群充滿愛心的乳癌康復者組成的義 工團隊,為乳癌病友提供免費化療陪診及支援,以減低 他們在療程中的恐懼和憂慮。

捐款表格

我願意捐款支持全球華人乳癌組織聯盟之活動: (請在適用空格填上「✓」)

捐款方法

	劃	媳	古	重

支票抬頭請寫「全球華人乳癌組織聯盟有限公司」

MX17 #サ

請把有關款項存入「全球華人乳癌組織聯盟有限公司」,

並保留銀行入數紙正本

匯豐銀行戶口: 023-835796-838

星展銀行戶口: 783292211

個人/團體資料(只作本會內部用途)

姓名:	(先生/小姐/太太/女士)
團體名稱:	
聯絡電話:	
電郵:	
地址:	

本人願意加入全球華人乳癌組織聯盟,成為「粉紅之友」會員 (如欲成為會員,我們將會安排專人與閣下聯絡)

請將填妥表格、劃線支票或銀行入數紙正本、寄回全球華人乳癌組織聯盟活動中心、

地址:香港九龍荔枝角大南西街609號永義廣場29樓C室 或將填妥之表格連同銀行入數紙照片,電郵至info@gcbcoa.org,

郵件計明:「捐款支持全球華人乳源組織聯盟」。

查詢熱線: 3618 8330 多謝支持!

港幣\$100或以上捐款可申請免稅(稅局檔號91/1464)。

網址: www.gcbcoa.org









Empower ourselves. Inspire others.

Our mission: We offer free support to help

patients overcome treatment

challenges.

To serve breast cancer patients Our target:

undergoing treatment.

Pink hotline: 3618 8330





















Companion Services

Volunteer survivors offer free companion support to relieve patients' fear and worries.



Pink Support Group - WhatsApp

Patient-centered personal support group to encourage and deliver positive energy.



Pink Hotline

To relieve breast cancer patients' stress and anxiety.



Pink Chat Room

A stress relief space for patients with stage 0-3 breast cancer. Help patients sort out negative emotions and face treatment positively.



Advance Breast Cancer Chat Room

Specially designed for patients with stage 4 and recurrent breast cancer to relieve stress and anxiety.



Pink Academy

Rehabilitation and comprehensive healing activities as well as lectures to provide holistic care for breast cancer patients and survivors.



One-on-one **Professional Counseling** Care of individual's needs.







Pink Medical

Free medical consultation to patients in need.





Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance (GCBC), a non-profit charity organization aims at supporting breast cancer patients, promotes breast health education and breast cancer prevention.

Pink Angel Service is carried out by a team of trained zealous volunteer survivors. We offer free companionship and support to patients, to relieve their stress and anxiety.

Donation Form

I would like to make a donation to the Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance (Please tick the appropriate boxes)

Payment methor	OC	1:
----------------	----	----

By cheque
l by chedoe

In favour of: Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance Limited

By direct remittance

Into our A/C: Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance Limited. Please keep the bank receipt as proof of remittance.

HSBC - Account No: 023-835796-838 DBS Bank (Hong Kong) Limited -Account No: 783292211

Donor information (for internal use):

Name:	(Mr./MISS/Mrs./Ms.,
Name of organization :	
Telephone :	
Email:	
Address:	

I would like to join the Pink Membership of Global Chinese **Breast Cancer Organizations Alliance**

(We shall contact you for confirmation)

Kindly fill up the above form and send along the cheque or the original copy of the bank-in slip to: GCBC Centre, at Room 29C, Easy Tower, No. 609 Tai Nan West Street, Lai Chi Kok, Kowloon, HK. Or email to info@gcbcoa.org quoting "Donation to support GCBC".

Enquiry hotline: 3618 8330 Thank you for your support! Tax deductible receipt is available for donation of HK\$100 or above (IR File No. 91/1464). Website:www.gcbcoa.org